
Verslag algemene ledenvergadering Nivon Natuurvrienden Gouda 
Dinsdag 19 maart 2024  
Locatie: De Rotonde, Zuidhoef 138 Gouda  
Aanwezig zijn 15 leden. 
 
 

1. Opening en welkom 
Om 19:30 uur opent de voorzitter, Christa Schep, de vergadering. Ze verwelkomt de aanwezigen, in 
het bijzonder Peter van der Kroef, die na de pauze een programma zal verzorgen over zijn 
schilderijen, zijn manier van leven en werken en zijn reizen. Een voorproefje was al te zien, want dat 
werd voor de aanvang van de vergadering als diavoorstelling geprojecteerd. 
Leni de Jager wijst erop dat Peter van der Kroef tijdens de vergadering wat schetsen maakt van de 
aanwezigen. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken  
Secretaris Miranda Prosperi deelt mee welke leden een bericht van verhindering hebben gestuurd: 
Tjitske Baartmans, Maya van Termeij, Marjan Stoffers, Wilma Fafiani, Esther Breton van Groll, Hanny 
van Duuren, Willy van Doorn, Agnes van der Aa, Arie Fleerkate, Leo Hartveld, Miriam van Lierop en 
Madeleen Winkler. 
 

3. Verslag Algemene Ledenvergadering 30 maart 2023 
Over het verslag van de ledenvergadering worden geen opmerkingen gemaakt. Het verslag wordt 
vastgesteld onder dankzegging aan degene die het heeft opgesteld. 
 

4. Jaarverslag 2023 van het bestuur van Nivon Gouda  
Het jaarverslag over 2023 geeft geen aanleiding tot vragen en wordt door de vergadering 
ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. Verslag 2023 van de activiteitencommissie  
Leni licht toe dat de activiteitencommissie gemiddeld twee activiteiten per maand organiseerde. Het 
afdelingsweekend werd georganiseerd door de weekendorganisatie. Daarnaast zijn er diverse 
activiteitengroepjes die door leden zelf worden georganiseerd: een fotogroepje, een eetgroepje een 
groepje dat spelletjes organiseert, een museumgroepje, en een wandelgroepje. 
Als leden ideeën hebben voor activiteiten dan kunnen deze onder de aandacht van de 
activiteitencommissie worden gebracht.  
 

6. Financieel verslag 2023  
Financieel gaat het goed met de afdeling. Meer leden betekent ook meer afdracht uit de contributie.  
Dat de activiteiten goed werden bezocht, betekent ook meer inkomsten uit de activiteiten. Zo 
konden we het jaar financieel goed afsluiten. 
 

7. Begroting 2024  
Voor de begroting voor 2024 is gekeken naar de activiteiten en naar de ervaringen van voorgaande 
jaren. 
Naar aanleiding hiervan vraagt Jo Bruckman het woord. Zij woont in Montfoort en werd kort geleden, 
enigszins verrassend, overgeschreven van Utrecht naar Nivon Gouda. Zij is al heel lang lid van het 
Nivon. Zij werd, zo vertelt zij, heel plezierig verwelkomd door de afdeling Gouda. 
 



8. Verslag van de kascontrolecommissie 
Wil van der Zwan geeft namens de leden een toelichting op het verslag van de 
kascontrolecommissie. De kascontrolecommissie is na een toelichting door de penningmeester heel 
tevreden over het resultaat en de cijfers. Er is een goede administratie en er is een goed beleid. 
Zij stelt voor de penningmeester en het bestuur van Nivon Gouda over het jaar 2024 te dechargeren. 
Aldus wordt besloten. 
De voorzitter dankt de kascontrolecommissie voor de werkzaamheden en het verslag. 
Naar aanleiding van deze financiële agendapunten merkt Frans Wempe op dat je tegenwoordig veel 
hoort over organisaties die het hoofd niet boven water kunnen houden en bij de gemeente 
aankloppen voor ondersteuning. Hij complimenteert het bestuur van Nivon Gouda dat ze het geheel 
zelfstandig zo goed hebben gedaan. 
 

9. Verkiezingen bestuursleden  
 
Afscheid secretaris 
Voordat de verkiezing plaatsvindt wordt afscheid genomen van de secretaris van Nivon Gouda, 
Miranda Prosperi. Miranda biedt aan dat ze voorlopig nog bereid is om de ledenadministratie van de 
afdeling te blijven doen. Namens het afdelingsbestuur spreekt Christa Schep haar waardering uit en 
overhandigt Miranda een cadeaubon.  
 
Verkiezing bestuursleden. 
Jolanda Engels gaat haar taken als penningmeester overdragen aan het nieuwe bestuurslid Jos 
Simons, en Jolanda zal de taak als secretaris van de afdeling Gouda overnemen van Miranda.  
Jolanda wordt bij acclamatie in functie gekozen. 
Jos Simons wordt voorgedragen als nieuwe penningmeester. In een korte toelichting op zijn 
kandidatuur zegt hij dat hij, samen met zijn vrouw, twee keer per jaar naar een natuurvriendenhuis 
gaat om alle huizen te leren kennen. Financiën zit in zijn DNA. Hij wil dat graag ten dienste stellen van 
het Nivon Gouda. Hij wordt bij acclamatie in functie gekozen. 
 

10. Verkiezing leden kascontrolecommissie 2024 
Wil van der Zwan is aftredend en niet herkiesbaar. Jos Simons moet aftreden omdat zijn functie als 
penningmeester niet verenigbaar is met de taak als lid van de kascontrolecommissie. 
Vanuit de aanwezigen stellen Ronald van Wijk en Jos van den Bergh zich beschikbaar voor de 
kascontrolecommissie in 2024. Zij worden door de algemene ledenvergadering als zodanig benoemd. 
 

11. Afvaardiging van Nivon Gouda naar de Nivon-raden in 2024 
Leni de Jager wordt door de ledenvergadering aangewezen om de afdeling als afgevaardigde te 
vertegenwoordigen op de Nivon-raden in 2024. Mocht zij niet kunnen, dan zal Gerard de jager als 
haar vervanger optreden. Aldus wordt besloten. 
 

12. Nivon 100 Jaar Jubileumfeest in Gouda op 7 april 2024 in de Ajour-boerderij aan de 
Bloemendaalseweg in Gouda 

Christa Schep geeft een toelichting op het programma van deze jubileummiddag.  
Zij constateert dat het een knappe prestatie is van een organisatie om 100 jaar te worden. En zij 
benadrukt dat het heel goed gaat met het Nivon. In 2017 waren er 16.000 leden met een dalende 
tendens. Na een grondige analyse en een pakket maatregelen is het ledental toegenomen tot ca. 
30.000. Kinderen gratis heeft hierbij zeker een rol gespeeld. Dat geldt ook voor de Covid-periode, 
waardoor mensen meer met vakantie gingen in het eigen land. Maar het resultaat mag er zijn. 



 
Vervolgens wordt door de aanwezigen geconstateerd dat de naamsbekendheid van het Nivon vaak 
erg tegenvalt. Natuurvriendenhuizen zijn een beetje bekend, maar dat er ook activiteiten van 
afdelingen zijn en reizen is minder bekend. Hier mag meer aandacht aan worden besteed door de 
communicatiemedewerkers van het landelijk bureau. Op de fiets- en wandelbeurs was een 
standaardreactie: het Nivon, ja dat kennen we nog van vroeger, bestaat dat nog? 
De motivatie van mensen om lid te worden houdt vooral verband met de gunstiger prijzen bij 
accommodaties en bij de reizen.  
 

13. Huldiging jubilarissen 
De tien jubilarissen hebben de weg naar de ledenvergadering niet weten te maken. Het zijn Agnes 
van der Aa (25 jaar), Ali Lubbers (25 jaar), Arie Fleerkate (40 jaar), Leo Hartveld (40 jaar), Miriam van 
Lierop (40 jaar) en Madeleen Winkler (50 jaar). 
De jubilarissen die aangegeven hebben niet te kunnen komen vanwege hun leeftijd (onder anderen 
een 101-jarige) krijgen visite. Het zijn de heer en mevrouw Berkhoven (60 jaar), mevrouw Schild (70 
jaar) en mevrouw Veenstra (70 jaar).  
 

14. Rondvraag en sluiting 
Ronald van Wijk beheert de website van Nivon Natuurvrienden Gouda. Hij ziet dat de website niet 
erg druk wordt bezocht. Er is een landelijk initiatief om een nieuwe opmaak van de websites aan te 
bieden. Dat levert het probleem op dat de oude website, inclusief de inhoud (het archief van de 
afdeling) zal verdwijnen. Er wordt naar een oplossing gezocht. 
Leni de Jager wijst erop dat de website wel wordt bezocht: zodra mensen de link aanklikken in de 
digipijp of in een herinneringsmail, dan belanden ze in de website. 
 
Mientje van Rooij merkt op dat de leden van Nivon Gouda ook zelf meer reclame zouden kunnen 
maken in hun eigen sociale omgeving voor de activiteiten van hun afdeling. 
Frans Wempe wijst erop dat het AD een regionale krant is met plaatselijke edities. Die zijn heel wel 
bereid om aankondigingen van activiteiten te publiceren. 
 
Om 20.10 sluit de voorzitter de algemene ledenvergadering van Nivon Gouda. Ze herinnert eraan dat 
na de pauze de inleiding van Peter van der Kroef zal plaatsvinden. 
 

Verslag opgesteld door Gerard / Leni de Jager 


